
Lärarmöte via zoom, 20221201. 

Deltagare:Britta Althorn, Marie Lillerskog, Arne Våring, Malin Haumann, Annelie Karlsson Karjalainen 

och Catharina cederfjärd 

 

Mötet startade med den alltid lika viktiga frågan: Hur får vi våra instruktörer att stanna kvar på 

klubbarna och fortsätta sitt arbete med att utbilda hundägare? 

- Att alla instruktörer har gemensam träning på klubben, för att kunna byta erfarenheter var 

ett förslag som kom upp, då några klubbar har färre och andra fler instruktörer så kanske 

man skulle kunna träna ihop med instruktörer på en annan klubb? 

- Hur inventeras behovet av utbildningar i distriktet? Kan utskick via studiefrämjandet vara 

bra? 

- Tomtens brukshundklubb använder sig av en messengergrupp för att nå ut med 

utbildningsmaterial till sina instruktörer. Denna grupp används enbart för att skicka ut 

meddelanden, inga svar eller kommentarer får användas. All kontakt får tas genom andra 

kanaler. 

- Ska vi ha mer än en person i klubbarnas utbildningskommitteer för distriktet att skicka ut 

information till? Det verkar som att en hel del information inte når ut till alla instruktörer, 

handledare och assistenter. 

Hundens vecka 37. 

Här finns möjlighet till gratis föreläsning för den som engagerar sig under denna vecka. 

Det har också gått ut en föreläsning till alla sveriges klubbar genom studiefrämjandet, som vi i vårt 

disktrikt tyvärr inte fick möjlighet att delta på. 

Britta berättar att hon har sett att det finns klubbar som går ut aktivt under hundens vecka och 

jobbar med bruksarbete. Detta är något att ta med till nästa KUL-möte, det borde definitivt vara ett 

sätt att väcka nytt intresse för bruks. 

- L1, det kommer en variant anpassad för oss med hund. 

- Utbildning Rallylydnadslärare statrar i Januari. 

- Utbilding allmänlydnadslärare steg 2 i februari. 

- På SBK utbildning finns en utb i brukslydnad och upplet för lärare och insruktörer. Kostnad 

500 kronor. 

- Inga lärarhandledningar ska lämnas ut. 

Vad behöver vi för föreläsningar 2023? 

-Kanske mentaitet, både teori och praktik. 

 

Vi behöver ha en tidigare planering av distriktets verksamhet, alla hinner inte delta på det som de vill 

vara med på när distriktets verksamhet kommer ut för sent. 

-ett årshjul med återkommande inslag är på förslag. 

Vem kan tänka sig att hålla i en kommade utvecklingsdag? 

- Spår fram i mars, Arne Våring 



- Rapport, vi frågar Barbro 

- Sök, vi frågar Tina. 

- Uppsamligsheat för nya instruktörer under våren.Heldag med praktik. Marie plus andra 

lärare. 

- Hundars hälsa och friskvård, CarinaSwartling och Rebecka ? 

- Lydnadskonferens, Arne informerar instruktörer mm. 

- Instruktörsutbildning Arne och Carola, mitten av April-2023 

- Marie kör allmänlydnadsinstruktör steg 2  

- Rallylydnadsinstruktörsutbildning blir till hösten. 

Det borde bli en lärarkonferens under 2023 och förslaget ligger då på att samtliga våra lärare åker på 

den tillsammans. 

Malin Haumann planerar att få sin instruktörsgrupp klara för examinering vid midsommar och hon 

föreslår Britta Althorn som examinator. 

Britta meddelar arr Charlotte Lundberg vill utbilda sig till lärare och hon vill gärna prata lite med 

Malin som är yutexaminerad. Malin kontaktar Charlotte. 

Förslag till Lärararvode:  höjs till 1250 kronor/dag 

Instruktörskurs 2023, 2500 kronor /deltagare 

Instruktörskurs 2024, 3000 kronor / deltagare 

    

  

Nästa lärarmöte planeras framåt sommaren 2023. 

Vid pennan/ 

Catharina Cederfjärd 

 

 

 

 

 

 


